



EXPERIENCE GAMES, FUN & EXCITEMENT
TAKE PART IN MAGIC DIGITAL EVENTS

ERLEBE SPIEL, SPASS & SPANNUNG
NIMM TEIL AN MAGISCHEN DIGITALEN EVENTS

EVENTS
FREE OF
CHARGE

Bild: Judith Hohmann



Hochschule Neubrandenburg
University of Applied Sciences



INTERNATIONAL
OFFICE

International Office an der Hochschule Neubrandenburg
Brodaer Straße 2 | 17033 Neubrandenburg
email: international.office@hs-nb.de

Domstraße 8 | 17487 Greifswald

 [greifswaldinternational](https://www.instagram.com/greifswaldinternational)  Greifswald international

EVERY
TUESDAY
8:15 PM

UNIVERSITÄT GREIFSWALD
Wissen lockt. Seit 1456



EVERY
WEDNESDAY
5:30 PM in English
Registration!

UNIVERSITÄT GREIFSWALD
Wissen lockt. Seit 1456



EVERY
THURSDAY
2 PM - 4 PM
Registration!

UNIVERSITÄT GREIFSWALD
Wissen lockt. Seit 1456



WEDNESDAY
3.3. | 4 PM in English



Hochschule Neubrandenburg
University of Applied Sciences

FRIDAY
5.3. | 8:15 PM

UNIVERSITÄT GREIFSWALD
Wissen lockt. Seit 1456



WEDNESDAY
10.3. | 3 PM in English



Hochschule Neubrandenburg
University of Applied Sciences

FRIDAY
12.3. | 8 PM in English
2.4. | 8 PM in English

UNIVERSITÄT GREIFSWALD
Wissen lockt. Seit 1456



WEDNESDAY
17.3. | 4 PM in English



Hochschule Neubrandenburg
University of Applied Sciences

FRIDAY
19.3. | 7 PM in English

UNIVERSITÄT GREIFSWALD
Wissen lockt. Seit 1456



FRIDAY
24.3. | 4 PM in English



Hochschule Neubrandenburg
University of Applied Sciences

STAMMTISCH | feat. LEI

<https://meet.google.com/dor-xijq-gzq>

click here

Grab a drink and spend a great evening with the international community. Play games, quizzes, etc. Use a laptop - no mobile devices.

Nehmt euch ein Getränk und verbringt einen schönen Abend mit Spielen, Quiz u.v.m. Nutzt den Laptop - kein Tablet/Handy.

JULIA'S ONLINE YOGA CLASS | feat. International Office

<https://bit.ly/3kxGdqs> ← register here

Selbststeinschreibung: Yoga03/2021 | Gastschlüssel: Yoga03/2021

We'll focus on neck, shoulders, and back. Breathing exercises and meditation will help you relax. No previous knowledge necessary.

Die Übungen fokussieren sich auf Körperbereiche, die schnell verspannen. Relaxe bei Atemübungen und Meditationen. Keine Vorkenntnisse nötig.

WHAT'S UP | feat. International Office

Registration: incoming@uni-greifswald.de ← click here

Have a private talk with us members of the International Office. Let's talk or discuss study-related topics.

Spreche privat mit uns vom International Office. Tausche dich über das Studium oder Anderes aus.

QIGONG COURSE | feat. International Office

<https://bit.ly/2MN2Jzi> ← click here

Keep on moving and enjoy several exercises for your body and soul. You only need simple clothes and some space around you.

Bleibe in Bewegung and genieße verschiedene Übungen des Qigong für Körper und Seele. Du benötigst leichte Kleidung und etwas Platz.

GAME NIGHT | feat. LEI

<https://meet.google.com/dor-xijq-gzq>

click here

Join us for an exciting experience. We'll play some of the most popular online games. Feel free to suggest new games! Use a PC.

Kommt vorbei und verbringt einen lustigen Abend. Wir spielen einige der beliebtesten Online-Spiele. Schlagt eure Spiel-Ideen vor. Nutzt den Laptop - kein Tablet/Handy.

MEET THE MAYOR | feat. International Office

<https://bit.ly/2MN2Jzi> ← click here

Rector Gerd Teschke proudly presents the Lord Mayor of the city of Neubrandenburg. Silvio Witt chats about his experiences as a foreign student and presents new visions of Neubrandenburg.

Rektor Gerd Teschke begrüßt den Oberbürgermeister der Stadt Neubrandenburg. Silvio Witt spricht über sein Leben als Austauschstudent und gibt neue Einblicke in die Stadt Neubrandenburg.

QUIZ NIGHT | feat. International Office

<https://bit.ly/2MN2Jzi> ← click here

Test your knowledge on Greifswald! Take part in an exciting quiz and win stunning prizes. Laptop/tablet + smartphone required.

Lass' uns dein Wissen über Greifswald herausfordern! Gewinne atemberaubende Preise. Laptop/Tablet + Smartphone notwendig.

BLACK FOREST JOURNEY | feat. International Office

<https://bit.ly/2MN2Jzi> ← click here

Take part in an awesome virtual trip through the black forest region. Jannik - a typical local from the Black Forest region and current student in Neubrandenburg - shows his favourite places to you!

Erlebe eine virtuelle Reise in den Schwarzwald. Jannik - stolzer Schwarzwälder und aktuell Student in Neubrandenburg - zeigt dir seine Lieblingsplätze.

DRINK & KNIT | feat. International Office

<https://bit.ly/2MN2Jzi> ← click here

Have a life-changing knitting experience! Join us and learn how to knit or show off your projects. Bring some thread and two pointed sticks or just grab a drink with us. It will be a blast!

Lerne eine lebensverändernde Fähigkeit. Stricke, lerne zu stricken, entspanne beim Zuschauen oder genehmige dir einfach einen Drink. Lernende bringen mit: dicker Faden und zwei spitze, glatte Stäbe.

COSTAL CITY VIBES | feat. International Office

<https://bit.ly/2MN2Jzi> ← click here

Tips for a summer trip to Stralsund and Greifswald. Emily's summer impressions of the two cities will surely inspire you.

Emily wird dich begeistern mit ihren ganz persönlichen und unperfekten Sommereindrücken von Stralsund und Greifswald.